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RADOJKA
  Ovo je za pravo postovanje, da se ovako eminentan strucnjak zaineteresuje za nas i sto je jos
bitnije izrazio je zelju da razgovara sa Vucicem. Dokaz da on odaje postovanje i sigurnost u ono
sto radi. Kao i to da je nosilac jedne velike ideje.   

Boris
  

Da vidimo koji ce sada glupi izgovor marketinska kuhinja DS-a smisliti da bi pokusala da
omalovazi uspehe ovog svetski priznatog ekonomiste

  

  

Vedran
  

Veliki broj ekonomskih eksperata je ponudio svoje usluge vladi Srbije sto znaci da i oni
prepoznaju zelju da se najzad ova drzava dovede u red
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Srbin 100%
  

Sigurno da saveti od tako renomiranog ekonomskog strucnjaka imaju tezinu i veliki znacaj
naporima vlade da izvrsi reformu javnog sektora

  

ukile
  

Mozda je i Stros  Kan predlozio da Saks dodje u Srbiju, jer nam takvi strucnjaci u ovom trenutku
najvise trebaju, posto su obojica ekonomisti po struci.

  

Marija
  

Ovakva pomoc bi nam dosta znacila, verujem da je i Vucic toga svestan i da ce ovu sansu rado
prihvatiti i iskoristiti sto bolje kako bi Srbiji omogucio napredak!

  

Slobo
  

Uz Vuciceve kvalitete i Saksovo iskustvo i znanje ovo bi mogla da bude sjajna saradnja koja bi
Srbiji donela dosta koristi!

  

Pingvin
  

Da smo i prethodnih godina imali coveka kakav je Vucic, sada sigurno ne bi bili u ovakvim
problemima. Sigurno ce rado prihvatiti Saksovu ponudu i izvuci dosta korisnih stvari.

  

TOZA PECAROS
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Srbiji su u ovom teskom ekonomskom trenutku, vise nego dobrodosli dobri saveti strucnih ljudi,
a svaki dobar savet je vredniji nego bilo sta.Dosta zemalja sveta se okrece ka Srbiji jer je
shvatila da je Srbija na svom putu nasla dobre kormilare koji je vode drzavu napred. Samo mi
smo sami sebi neprijatelji kada cim se nesto lepo desi, kriticari odmah krecu u akciju da na
samom pocetku zele da sve upropaste i da ne dodje do saradnje.

  

Sredoje
  

Vucic je vec nekoliko puta pokazao da je sjajan u ovakvim saradnjama, verujem da ce i sada
izvuci maksimum iz sebe kako bi Saksovu pomoc iskoristio na najbolji moguci nacin!

  

  

Boki
  

Verujem da ce Vucic Saksovu pomoc iskoristiti na najbolji moguci nacin!

  

rimska vučica
  

Vučić svojim zalaganjem pokazuje da vredi, koliko on sam toliko i ono što radi. Strani stručnjaci
su to prepoznali, zato su odlučili da pomognu i daju savete pravom čoveku koji će znati da ih
iskoristi na pravi način.

  

Zigi014
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Svakog sa dobronamernog i sa pozitivnim savetima tteba da postujemo,dosta su nas savetovali
oni sto su nam zeleli samo zlo a ki naivni nasedali ma price,valjda se sadasnja vlast naucila na
greskama predhodne...

  

kiki i koki
  

svaka pomoc nam je dobrodosla.Uvek su dve glave pametnije od jedne.

  

satic
  

U potpunosti se slazem.Pogotovo sto Saks ima izutetno iskustvo i covek je opste poznat po
svom odlicnom radu.Ali verujem da Vucic ipak zna bolje i da ce sam doneti pravu odluku.

  

Misha
  

Ekonomija nam je u lošem stanju i za to si krivi ljudi koji je nisu znali voditi na pravi način. A
stranci poput Saksa imaju drugačije metode i iskustva koja nama u ovom trenutku mogu biti od
velike koristi.

  

bojancica
  

Svaka pomoc nam znaci,zbog predhodne lose politike dosli smo do toga da moramo da trazimo
pomoc i da je ne odbijamo.Ali ovaj covek realno ima dobru biografiju i moze nam pomoci dosta.

  

Dragomir
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U ovakvim trenutcima koji su prelomni za Srbiju svaki savet nam je dobro došao.

  

Loshmi
  

Državi su potrebni saveti pomoć ljudi koji imaju dugogodišnje iskustvo u vođenju ekonomije,
takvo iskustvo ima gospodin Saks. I zašto onda ne saslušati njegov predloge? Ako su korisni
što da ih neupotrebimo.

  

Prle
  

Nadamo se boljem životnom standardu u Srbiji, saveti stručnjaka će pomoći na putu ka tom
cilju.

  

Nina
  

U interesu Srbije je da iključi naučna saznanja iz celog sveta i pokrene našu privredu.

  

Aca smeker
  

Srbiji trebaju najbolji i najstrucniji ljudi.Podrzavam Vucica u njegovoj inicijativi da takvi eksperti
pomognu Srbiji.

  

Sasa
  

Inicijativa Vucica da u Srbiju dovede ljude koji su najbolji u oblasti u kojoj se bave obecava i
smatram da ce svakako pomoci u obnavljanju privrede i ekonomije i podizanj Srbije na prave
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noge .

  

Mira
  

Vucic realizuje odlicnu ideju. Kada je u pitanju ekonomija, svi treba da smo na istoj strani jer se
to radi u interesu zemlje.

  

  saksonije  

Covek nudi svoju pomoc i savet i ne vidim nista lose u tome sto neko konacno hoce ovoj zemlji
da pomaze a ne samo da stoji sa strane i posmatra! Vucic je i pravi covek za saradnju!

  

Trta
  

Svako zeli deo kolaca u buducim projektima koji ce biti u Srbiji. Svako ce iskoristiti svoje veze, a
mi moramo pametno to iskoristiti.

  

Momcilo
  

Hajde da od tih silnih savetnika izadje nesto dobro, unapred se tome radujem.

  

SaraG
  

Neka korist i od Jeremićevog udruženja.
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championleague
  

Ovakvi ljudi mogu da nam pomognu a Vucic se istinski trudi da ih sto vise okupi na jednom
mestu da bi pomogli Srbiji. Ovo treba ceniti a ne kao do sada da nas polupismeni i nepismeni
vode i odlucuju o nasim zivotima

  

romul
  

Konsultacija sigurno ne mogu da budu stetne,cak mislim da nije lose s vremena na vreme
posavetovati se sa nekim svetski priznatim strucnjakom.

  

sensei
  

samo sa pravim i skolovanim ljudima mozemo izaci iz ove krize sa manje bola. Kada se ovakvi
ekonomski savetnici sami nude za pomoc onda je sasvim jasno kakav ugled uziva vucic u svetu

  

sanyo
  

vucic oko sebe okuplja veoma ozbiljan kadar. iz petnih zila se trudi da ova zemlja sto pre izadje
iz krize i zato ima moju podrsku jer nam je takav covek trebao odavno!

  

global
  

ovo dovoljno govori o velicini kakav je Vucic i kako ga dozivljuju vodeci svetski ekonomsti i
politicari
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Vertex
  

Ako Saks ponudi svoje iskustvo i znanje Vučiću to nam govori da Vučić uživa veliki ugled i izvan
Srbije...

  

Nika
  

Trebamo iskoristiti znanje svih strucnjaka koji su voljni da nam pomognu.

  

cikilikilajla
  

To nam nikako ne moze odmoci to je sigurno.Svako ko zeli da pomogne Srbiji dobrodosao je.

  

osnovnoobrazovanje
  

To je sve sto ja imam i kao takav ne mogu biti kadar da vodim cka ni malo preduzece a ne bilo
sta ozbiljno u zemlji..sposobni ljudi da nas vode u bolje sutra i to vec od danas

  

Vesna
  

Mala i srednja preduzeca su motor razvoja privrede, pa zato je potrebno stimulisati
preduzetnicki duh kod nas. Nije lose cuti misljenje ljudi koji su eksperti u toj oblasti.

  

jok
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Svaka pomoc je dobro dosla, pogotovo od ljudi svetskog renomena.

  

grizli
  

Svaki savet od eksperta Saksovog kalibra u oblasti ekonomije je dobrodošao.

  

cvetko
  

Mnogi su prepoznali Vucicevu zelju da Srbiju izvede na pravi put!Svima je jasno u kakvoj
situaciji je zemlja,zato i nude pomoc,podrsku....

  

azra
  

Bitno je da hoce da nam pomogne a pomoc je uvek dobrodosla.

  

buba
  

Saveti od svetski priznatog ekonomiste samo mogu da nam znace i pomognu.Lepo od njega
sto je ponudio svoju pomoc.

  

Vojislav
  

Pravi ljudi na pravom mestu u pravo vreme!
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KOLE
  

Srbiiji sto se tice ekonomije treba jedna dobra infuzija a posto je Saks ekonomski strucnjak, ona
je svaki njegov savet dobrodosao. Saradnja Vucica i Jeremica svakako ide u prilog tome da ima
politicara kome je ipak drzava na prvom mestu.

  

Laki
  

Ko prati ekonomske magazine i radove, zna koliki je Saks strucnjak, i nema svako priliku da radi
sa njim, tako da ce ovo biti veliki uspeh vucica ako se dogovori o saradnji sa njim! Puna
podrska!

  

GojsaSA
  

Kad neko ponudi znanje i pomoc nasoj zemlji ujedno nam i pokazuje da ceni Srbiju, a u ovom
slucaju i napore koje je Aleksandar Vucic nacinio u predhodnoj godini i po dana.

  

Nikola
  

Jos 1954 g prof.Cudovan razredni i prof,matematike me naucio da je prof.dire.itd toliko dobar
koliko ima bolje saradnike.Vucic je tu lekciju shavatio i zato se okruzuje boljim saradnicima i
savjetnicima CESTITAM SAMO NAPRED USPJEH JE ZAGARANTOVAN.
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HAJDI
  

Tri pametna coveka na jednom mestu. O cemu god da su pricali, sta god da su dogovorili, ne
moze biti lose.

  

Ekolog
  

Uvek je dobro uciti iz tudjeg iskustva, dobri saveti su uvek korisni.

  

Slavko
  

Velika je čast da jedan takav stručnjak bude savetnik u našoj vladi. Ekonomija je bolna tačka
naše države i svaka pomoć je dobrodošla. Vučić oseća da je ekonomija ono što je u narednom
periodu najvažnija aktivnost u Srbiji.

  

IvaBO
  

Umeju ljudi iz inostranstva i te kako da procene sposobnost ljudi, a Vucic je dokazao mnogima
svojim primerom, sta znaci biti ogovoran i posvecen poslu- okupljanjem pravog tima oko sebe
(savetnika iz inostranstva, eksperte u ovoj oblasti) moze postojecu situaciju u zemlji i te kako
popraviti, to po ostvarenim rezultatima dodatno unaprediti, kako bi ubuduce mnogim zemljama
posluzili kao dobar primer-kako se radi i koliko tim kvalitetnih pojedinaca moze uciniti

  

Misko
  

Vucica svi jako cene pogotovo strani strucnjaci jer su videli koliko se bori za svoju zemlju i
koliko zeli da je opoavi.Jednostavno videli su kakav je covek i politicar, da zeli sve posteno da
radi i da ne otima narodu. Zato mu svi nude pomoc .Verujem da ce i ovde doci do jednog
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prijateljstva a posle i do pomoci.

  

Betelgez80
  

Saks je ponudio savete, a na Vučiću je da odluči. Puno je onih koji osporavaju rad ovog
stučnjaka, ali on je veliki svetski stručnjak i ugledni profesor od koga ima šta da se čuje i nauči...

  

Dejan
  

Ovaj kakvu ekipu saradnika skuplja oko sebe ne bi me zacudilo da nesto i napravi u ovoj
opljackanoj Srbiji.

  

eki
  

cim je Jeremic za njega neki expert od toga nema ništa!

  

lobotomija
  

g.eki, molim izjavu za novine: kako se osecate kao jedini ne-bot komentator na ovom
clanku? :)

  

  

 Коментари са сајта РТС-а на вест да је Вучић изјавио да је "држава убила
Ђурувију"
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    марина  наслеђе  Надам се да више нико никад неће живети и страдати као у држави у коју смо тадаимали, и којој смо имали прилику да живимо у истој, непоновило се никад ником. Вучићу,изведи нас из такве државе.  

  anonymous  Samo napred...  Svaka čast na hrabrosti, i nadam se da ćete obelodaniti imena nalogodavaca ne samo u slučajuĆuruvija već i u ostalim nerešenim slučajima. Samo nek Vas Bog čuva. Spasite Srbiju oduzurpatora-kriminalaca koji su uzurprali službe, a trebali bi da sprečavaju i razotkrivaju zločine.  anonymous  Mirce  U intervju su pomenuti uglavnom svi gorući problem Srbije i srpskog društva ali mi se sviđastav,zalaganje,intuzijazam i hrabrost gospodina Vučića da te probleme reši u najboljem interesuSrbije i njenih građana.  anonymous  Случај Ћурувија  Убице и организаторе на суд. И све друге зликовце. Па да живимо нормално. БравоВучићу.  anonymous  Darko Dare  Nadam se da će država hrabro sagledati probleme koji se nađu pred njom da će doći doekonomskog prosperiteta,smanjenja stope nezapošljenosti,prevashodno mladih,da će sezapočeta borba protiv korupcije i suzbijanja distribucije narkotika još uspešnije realizovati i da ćese uspešno okončati postupak povodom ubistva Ćuruvije.Vučić je večeras prvi hrabro izneo teprobleme kao i želju i smernice za njihovo rešavanje.  natasa  resenje  Mnogo godina je proslo od ubistva Slavka Curuvije,verovatno je unisteno mnogo dokaza,mnogisu to pitanje gurali pod tepih ne zeleci da se bave njime verovatno iz straha sta bi razresenjeistog moglo da donese....Vucic je jos jednom dokazao da se ozbiljno bavi tim pitanjem i dazeli,prvenstveno zarad porodice pokojnog novinara a onda i radi cele zemlje to ubistvo da resi.  Grčanski Despot  Svest  Jednostavno i gledano ljudski, moramo se menjati, prihvatati drugo sto je dobro i cuvati nase stovalja. Ici u korak sa potrebama, dizati svest ljudi i parametriku vrednosti da bi mogli biti kurentnina trzistu. Nasa zemlja je bogata, nasi ljudi dobri, samo malo razumevanja za nekoga ko bar zasada radi i misli Srbiji dobro. Nije u pitanju da li verujemo Vucicu, vec podrzati Vucica i svakogako zeli i radi dobro za Srbiju.  anonymous  Jedna  Jedna lasta ne donosi prolece daj boze da Vucic ima tim za ovakav okrsaj.  Milos  Naravno Da Jeste  Samo sto se godinama niko nije setio da to pitanje pokrene , valjda smatraju da nije vise vazno... isto kao sto je dobijeno priznanje za ubistvo Stambolica , moguce je dobiti i resenje misterijeubistva Curuvije  Ilić  mora se rešiti!!  Sramota je da su ubice Slavka Ćuruvije još na slobodi!! Mnogi su pričali da će se to ubistvorazrešiti, ali ništa od toga!! Došlo je vreme da javnost konačno sazna istinu o tome pa kakvaona bila!!  anonymous  Правна држава  Пуна подршка Вучићу да од Србије створи европски ПРАВНУ државу и да нас ослободисвих нео-комунистичких диктатора из мрака.  Andrej  Vučić:Država je ubila Ćuruviju  Aleksandar Vučić poseduje nevorovatnu hrabrost i hvata se u koštac sa veoma ozbiljnimproblemima.Bavi se nekim stvarima koje su do juče bile tabu tema.Uz to je političar koji imaviziju,što je u Srbiji retkost.  alisa u zemlji cuda  istina  Konacno neko ko je smogao hrabrosti i snage da progovori o duhovima proslosti koji nasuporno prate -- ubistvo Curuvije, Dade Vujasinovic i drugih zrtava tog perioda. Ti ljudi suzaaasluzili istinu kao i njihove porodice. Bravo Vucicu na covecnosti i snazi.  topalovici  suocavanje s istinom  Kao sto se vidi tajkuni su spremni na sve da zagospodaaare Srbijom u potpunosti ponovo. Sdruge sanse imamo sansu da sim sebi pomognemo na putu ka boljem sutra. Mislim da je izborjasan - svako voli da gospodati sopstvenim zivotom, koju Vucic nudi.  anonymous  Politicar sa cascu i postenjem, drugi Putin  Na zalost nismo imali ovakvog vodju pre 10 godina, da jesmo, sada bi bili daleko ispredokruzenja..  anonymous  ...  Prethodna nedomaćinska vlast je ostavila rasulo, proizvela tajkune, kriminalce, narko dilere,radio je svako šta je hteo, a jedini cilj toj bahatoj vlasti bio je kako da se lično obogati. Sadapolako sve dolazi u red, jer je Vučić uneo osećaj odgovornosti u vladu i svojim primerompokazuje kako treba da se radi.  Maksimilijan  Država  Rešenost da se ubistvo Ćuruvije konačno rasvetli posle mnogo godina predstavlja povratakvere u pravo i pravnu državu. Vučić je izgovorio nešto što prethodni državnici ili nisu hteli ili nisusmeli i zato mu treba dati podršku.  karasdjordje  realan  ja nebranim nikoga al nije lako ispraviti krive drine,za vreme Kostunice i Tadica desile su senajvece plackaske privatizacije a sudstvo je partokratizovano i pod uticajem tajkuna,ovaj Vucicje poceo to da ispravlja i dovodi u red,ovo daje nadu da ova zemlja bude normalna i uredjena  anonymous  "Istina"  Kada je ubijen izuzetni novinar i covek Slavko Curuvija na Uskrs 1999 god. svi su znali da ga jeubila drzava. tj. kriminalni krugovi, kao i Dadu Vujasinovic, Pantica, i druge... Mnogo je godinaproslo od tada, tako da Vucic nije nista novo niti revolucionarno rekao, a da li ce ubice,nalogodavci i drugi zavrsiti pred licem pravde - videcemo!  KRUSKOVACA  Вучић: Држава је убила Ћурувију  Aleksandar Vucic je veceras rekao da otvaranje pregovora sa EU nije bilo ni malo lako, da sutome prethodili teski pregovori da su veliku ulogu u tome imali predsednik Srbije TomislavNikolic vlada, s premijerom Ivicom Dacicem na celu. Jos jednom se videlo koliko je velik covekkada sebe nije stavio da on ima velike zasluge za dobijanje otvaranja pregovora sa EU. Sto setice ubistva Slavka Curuvije apsolutno se slazem sa Vucicem da ga je drzava likividirala .  anonymous  vucic,drzava je ubila Curuviju  Samo da kazem da je vucic bio ministar informisanja u vreme ubistva Curuvije,setite njegovihreci tada.Curuvija je ubijen jer je kritikovao vlast,ciji deo i vucic bio.  anonymous  On je promenio svest!  Promena svesti je loša ljudska karakteristika za odraslu osobu, tj. nije valjao ni ranije, aposebno sada. Ovo je još jedno blaćenje svog naroda i države, bez činjenica. On kao pravnik bitrebalo da zna, da ne može da priča ko je koga ubio, dok se ne završi sudjenje. Dosta većhvaljenja Emirata, tj. njegovih ličnih " prijatelja". Da to isto nije korupcija?  anonymous  srbija  Ne može Srbija krenuti napred dok se ne rasvetle svi zločini iz prošlosti, a među tim zločinimasu i ubistva novinara i pre, i posle 2000. godine, a da je Vučić ozbiljan u nameri da se rasvetleovi zločini govori i sastav komisije za istraživanje ovih zločina u kojoj su poznati novinari, a kojaje formirana odmah nakon dolaska SNS-a na vlast.  anonymous  Ravna Romanija.  Nije jedini Slavko ćuruvija koga je država likvidirala. Ono što je važno da je ova vlast odlučna darsvetli sva ta ubistva koja su bila pod velom tajne.  anonymous  Sarajevo  Svi oni koji su ubijali svoje neistomišljenike moraju da odgovaraju. Država mora da štiti svojegrađane a ne da ih ubija samo zato što ne misli kako bi se nekom svidelo.  anonymous  Glasinačko Polje  Protiv ove vlasti su kriminalci , tajkuni i narko-dileri i zato pokušavaju na sve načine da istusruše. Oni ne štede ni novac nio vreme i koriste sve načine samo da bi mogli da nastave darade kao što su radili. Međutim , šanse su im nikakve. Znaju građani ko im želi dobro . Ko štitinjih i njihovu imovinu kao i zdravlje njihove dece.  SASKA  Pravda  Svi zlocinci moraju da se izvedu pred lice pravde, totalno je nebitno da li je zrtva politickiprotivnik, novinar ili politicki istomisljenik! Takve stvari nam se ne smeju vise ponavljati i ostatinekaznjeno! Pruzam podrsku svakom coveku koji ima hrabrosti da se uhvati kostac sa takvomvrstom neljudi!  anonymous  Novi vetrovi  U borbi protiv korupcije i za bolji život, Aleksandar Vučić neće biti zaustavljen bez obzira nanapade tajkunskih lobija i pojedinih lidera opozicije, ne pati narod od amnezije i nije zaboraviobahatost i pljacku bivse vlasti, i zato Vučić ima punu podršku ne samo članova SNS-a negonego i punu podršku čitavog srpskog društva za sve poteze koje vuče, a sto se tice ubistvaCuruvije pitam se kome nije bilo u interesu da se ono istrazi do kraja, i sta je radila prethodnavlast povodom toga u poslednjih 12 godina.  Marija  putKAeU?  Da , hvala lepo , zelimo da vas u stopu pratimo na tom putu..na tom i na svakom drugom kojimidete , jer su svi pravilno odabrani - vreme pokazuje da je tako  musta  nadam se  stvarno ovaj mladi politicar Vucic jako dobro je krenuo jeste proslo dugo vreme,ali ovajVucic daRAZJANI cudna i prlave ponasanje koje je predhode vlade rdili.Samo plasim se da mu nespremaju kao djindjica,Izgleda na odluceniji politicar na balkanu, kad on ovako radi on jesigurno i cist  Bekana  Tuzno ali istinito!  Pa naravno... to je jedino sto su oni znali da rade, da uklanjaju sve koji im zasmetaju! Nadam seda ce Vucic istrajati u ovome i da ce drzava kazniti one koji su to uradili.  anonymous  Ministar  Koliko se secam, u vreme kada je ubijen Curuvija, Vucic je bio ministar informisanja?  semir  strasno  zelim da dam komentar za slucaj s, kosova treba stvarno puno toga da se rasjasni ko je kogaubio i da konacno dole poce narod bolje da zivi.Ispostavilo se da nisu sva ubistva nad srbimapocinili albanci, niti sva ubistva nad albancima pocinili srbi zarad vlasti ubujaju svoj narod realnoSTRASNO!!!  Rajko  Dostižno  Dobijanje datuma za pregovore saEU jeste najveći događaj u 2013. godini. Kojim tempom ćeSrbija ispunjavati zahteve koje EU definiše za svaku zemlju,videćemo. Nijih je mnogo, aliverujem da ćemo do 2020. rešiti i uraditi sve što treba. Mnoge reforme moramo uspešno završitipre svega zbog nas samih. Vučić mora deo svoje energije da prenese na timove koji će seovom problematikom baviti i onda će sigurno biti rezultata.  Branko  Završeno  Treba jednom staviti tačku na slučaj Ćuruvija. Jeste to jedna od naših sramota, nismo tolikegodine otkrili počinioce, a znali su se. Ako je to uradila država, jasno je zašto to niko nije imaosnage da otkrije do kraja. Vučić nema taj problem, ne želi da nešto što se može istražiti do krajaostane tajna. Po tome se razlikuje od prethodnika, i oni su znali ali nisu smeli da završe slučaj.  

  limbo  zavrsetak  Strasno je da Curuvija toliko godina ceka na pravdu, dok se njegove ubice slobodno setaju.Ukakvom uzasnom mraku smo ziveli godinama?  Kole  bravo  Svaka cast na hrabrosti, razresavanje ovakvih slucajeva niko do sada nije smeo da pokrene!  Miodrag  Izjava  Ovo je ozbiljna izjava. Niko, od politicara, nije imao hrabrosti da izadje u javnost i javno kaze daje drzava likvidirala Slavka Curuviju, sto svi mi vec odavno znamo. Verujem da ce se posle oveizjave i resiti ovaj slucaj.  DesimirBUk  Verujem da hoce,pokazao da mnogo moze  Do sada je veoma hrabro donosio odluke koje nisu ni malo lake i ni malo popularne, al su uvekbile u interesu Srbije, tako je i sada.Rezultati u poslednjih godinu i po dana bilo po pitanjukorupcije i kriminala, bilo po pitanju ekonomskih mera, bilo po zaslugama za dolazak investicija ifirmi poznatih i priznatih u svetu zaista su za pohvalu i to svi u svetu cene, a narod u Srbijipodrzava te rejting ni ne cudi. Verujem da ce uskoro rasvetliti i Curuvijino ubistvo.  anonymous  Evropa  Cekaj treba da cekamo jos 6 godina da bi mozda bili u EU ? : ) hahahha ovo je kao kada deckokaze devojci cekaj jedno par godina pa da budemo zajedno. Sto pokazuje koliko je zeli!  LidijaV  Ispunjeje  Odmeren je u svemu sto izgovara i nikada ne bi obecavao nesto sto nije i moguceispuniti.Mnogo se mora raditi kako bi se iz situacije koju su zatekli nakon odlaska DS doveli ukoliko toliko normalno, pa onda i bolje stanje-al reforme koje se sprovode i prvenstvenoodgovornost u radu i iskljucivo rad u interesu gradjana-TO MOGU. Ispunjava obecano teocekujem i uskoro rasvetljavanje ubistva Slavka Curuvije.  TeodorN  hrabrost  Pozdravljam hrabrost i istrajnost g-dina Vucica da resi ozbiljne slucajeve koji niko nije smeo daresi. Slucaj Slavka Curuvije je primer sta je sve drzava radila. Iskreno se nadam da ceodgovorni biti uhapseni, da ce im biti sudjeno i da ce dobiti zasluznu kaznu.  anonymous  Ništa novo  Da je Ćuruviju ubila država to su mogli da naslute i vrapci sa grane.  NenaTom  pomak  Svi rezultati Aleksandra Vucica su za pohvalu i svi to uvidjaju, sa najrazlicitijih strana sveta, nesamo iz zemslja EU. Svi cene odgovornost u radu, ona se svugde jednako vrednuje, a ima li tocenu..ne nema. Zato je vodjenje dobrim smerom Srbije uspesno i verujem u jos bolje rezultate u2014.godini i ocekujem i rasvetljavanje ubistva.  Sanja45  Ds nije rešio ubistva novinara  Mnogi su mislili da će DS rešiti ubistva novinara. To uverenje je bilo potpuno pogrešno.  Slavuj  Spremnost  Izajava vicepremijera je pokazala spremnost drzave resi slucajeve iz proslosti nasledjenih i kojeniko nije imao hrabrosti da resi. Pored toga me iskreno raduje, ne tako brz, ali realan datumclanstva Srbije u EU. Pohvalno u svakom slucaju.  nataly  neinformisanost  Ne znam zasto se smejes!Ne ulazi se u EU za par meseci.Pregovori traju i to jako dugo.Sledeciput se malo bolje informisi pre nego sto napises i posaljes komentar.  Doca  Treba verovati  Svojim dosadašnjim radom A. Vučić je dokazao da je čovek od reči. Svako svoje obećanje,najavu nečega, datu reč je sproveo do kraja. Upravo zbog toga je i stekao ogromno poverenje unarodu. Verujem, da ako je rekao da će počinioci biti pronađeni, da će se slučaj do krajarasvetliti, da će tako i biti. Uzgred, A. Vučić je realan čovek i ne želi nikoga da laže. Ako govori oEU, sigurno zna šta je još sve potrebno uraditi i zato nije optimista kada je u pitanju ulazakSrbije u EU.  

  BranislavBGD  Buducnost  Mislim da je ova izjava vicepremijera presedan u savremenoj politi Srbije. Iz prostog razloga stoje sastavljena od istina koje nijedan politicar nije imao hrabrosti da izadje u javnost i saopsti.Pored toga, najave o kojima govori vicepremijer, nisu pusta obecanja, nego su izvodljive irealne, ali svaklo od nas mora da se potrudi u svom poslu, svojim zalaganjem da najboljerezultate, i moramo da promenimo ruzne navike iz proslosti da bi nam svima bilo bolje.  Žika  Društvo da se pita  Ovo su veoma ozbiljne stvari za državu, narod podržava takva istraživanja za koja nije imaonikakva saznanja u kojima učestvovale službe koje je narod finansirao. Društvo da se ondapitalo ne bi dolazilo do takvih događaja.  Cincar  Srbija ka dobrom smeru!  Podrska Aleksandru Vucicu u borbi protiv korupcije.Srbija je krenula dobrom putanjom i imapotencijal da se oporavi u svim segmentima drustva.  Narukvica  Promene su vidljive.  Smatram,da Vucic,moze nesto da uradi za Srbiju,jer je dokazao svojim,dosadasnjimzalaganjem.Ova zemlja ce se oporaviti od finansijskog sunovrata i privrednog i ekonomskogkolapsa,u kome smo krivicom,bivseg rezima.  anonymous  Vucic  Covek otvorio oci i zeli da vidi realnost.  Nadam se da ce se i narod otrezniti od jedno vekovnog mraka.  Sandra Nikolic  Ima nade  Mnogo toga je jos uvek nejasno i nerazreseno a za jasniju sliku potrebno je vremena ali je bitnoda imamo volju i zelju u vlasti. Resiti slucajeve kao sto je "Curuvija", srusiti prepreke koje nasdele od EU, i jos mnogo toga ali veliko zalaganje, rad, trud i jaka volja Vucica uliva optimizam.  Alexei  hrabar  Velika je hrabrost potrebna da politicar, koji je na poziciji vlasti, kaze nesto ovako. Znalo seoduvek odprilike sve oko Curuvije, ali niko nije smeo nista tu da pokrene. Vucic je ovakav ilionakav, ali uvek ispuni sta kaze.  Milica  2014  Sve pohvale za Vučića mnogo toga što nije odrađeno pokušava da završi!Biće tečko ali najboljiidu napred!!!  anonymous  Milos M  Srbija i njeni gradjani imali su srecu da na celo drzave dodju odgovorni politicari koji stvarnozele napredak i razvoj Srbije. Narod je zadovoljan postignutim do sada i spreman je na svepromene samo da nam bude jos bolje, a ova izjava o ubistvu Curuvije pokazuje da je Vucicustalo da se ono resi i da ne strahuje u kom pravcu ce odvesti istraga!  zbunjena zebrica  bez obecanja  2013 godina je iza nas i toliko je toga postignuto. I naravno, ono sto pozdravljam nisu praznaobecanja kako ce biti bolje u 2014 nego potpuno iskreno receno da ce biti tesko i da moramosvi mi jos mnogo da radimo. Realno, bez zaslepljivanja i obmanjivanja naroda  anonymous  SPO  Vucic se otreznio i priznao greske i svaka mu cast.  za vecinu naroda..nisam siguran.  mnogi i dalje sanjaju slobu.  anonymous  Podrska sadasnjoj vlasti  Svakim danom su sve vidljivije promene na bolje.  anonymous  Велика признања споља  су навелико стизала послушним и покорним неолибералним реформама - Бугарској,Румунији, Грчкој... У последње време док се продају грчка острва, домаће фирме, још сувеће похвале. Сада су радници на улицама, домаћа привреда уништена, незапосленостсве већа, новчаници све празнији...!  chupa chups  pravda  Vucicu svaka cast sto se uhvatio u Kostac sa svim ovim problemima, al ii daje mislim da jeDacic smetnja i da koci mnoge stvari da se otkriju. Mislim da ima stvari koje nisu u interesu ponjega da Vucic otkrije. Zat i mislim da bi se sve ovo mnogo brze dvijalo bez pojedinih ljudi upolitici.  Мирослав. Краг.  Нова, стара тема  Вучић је био министар информисања у тој влади, може и требало би доста да каже наову тему.  Нормално је, нема од тога ништа, дневна политика је важнија, да се нормалан човекзапита, како смо до сада остали живи док се не појави овај спасилац српства.  Nenad  kolonije  Koja jadna eu, vidite valjda kako prolaze novoprimljene zemlje, cist kolonijalizam, sami sebe nemogu da izdrzavaju, a pomoci ce nama... malo sutra.  anonymous  Mracno doba.  Da li Vucic stvarno ima petlju da se upusti u ovu avanturu,kada je I on sam bio tada deodrzavnog aparata.  anonymous  Stara ptica..  Zar nam ovo nisu obecavali i ranije...ja neznam kako ljudi veruju u ovako nesto...Sve ce daposkupe,gorivo,putarinu,struju su vec poskupeli i pricaju kako smo mi najeftiniji u regionu...pami smo skuplji i od vecina drzava u EU.Bice bolje u 2014 god,za obicne gradjane nemasanse.Ucicemo u EU 2020 godine...pa sama godpodja Merkel je izjavila da Srbija nece moci daudje do 2025god a mozda ni tad,to su njene reci.  Spasenija  Istina  Što se tiče ubistva Ćuruvije, bilo je usmereno na ovu sumnju od početka, pa stoga nije tolikošokantno. Sada je prisutan osećaj duboke nelagodnosti i težine ogoljene istine koja boli. Ostajei dalje pitanje zašto?  Jugoslav  razlika  Vucic za razliku od ostalih politicara deluje mnogo uverljivije samo iz jednog razloga, ne delujekao politicar. Sasvim prirodno i ljudski je odgovorio na svako pitanje. Mislim da je to osnovnarazlika. Od poredjenja Putina i njega, do ubica Slavka Curuvije, sve je rekao narodskim jezikombez mnogo uvijanja.  anonymous  Nema veze što nije bolje  Važno je da ljudima stalno ponavljamo da je bolje! Verovatno će poverovati.  anonymous  Bolja organizacija !  Svima će nam biti mnogo bolje ako prihvatimo trenutnu situaciju kakva jeste i snalazimmo se unjoj .... to je jedini konstruktivni stav koji nas neće boleti!  anonymous  Nije  ...drzava ubila nikoga vec politicari zeljni vlasti  anonymous  ne mogu da verujem  kako to svi zhale curuliu staje ispravno a ni rec o ubistvo mladih I neduznih u kaficu panda ilineko se boji istine  Oproštaj  True  Šta je nasilnim uzimanjem jednog života svom građaninu država htela postići? Ćuruvijina smrtje previsoka cena i nepotrebna pogibeljna avantura u sred agresije na SRJ.  anonymous  15godina suza i tuge  Вучић је рекао да има много страшних ствари са којима ћемо морати да се суочимо,наводећи пример убиства Срба у кафићу "Панда" на Косову и Метохији 1998. године, закоји је рекао да нема доказа да су убиство извршили Албанци, како се то веровало.  Dajte imena ! Roditelji i dan danas placu za svojom decom. Ajde, neka izadju ti junaci predroditelje i kazu istinu. Lako je bilo ubiti decu...  Zalost i tuga, a za pocinitelja sramota i bruka !  IvaJ  Konacno  Sporne privatizacije, korupcija, krađe, nerešena ubistva, porast narkomanije i još mnogopatoloških pojava godinama su omča oko vrata Srbije i njenih građana. Srbija je sanjala dan kadće se pojaviti ličnost kadra da vrši promene i podstiče sve nas na iste. Zajedno od Srbijemožemo i moramo napraviti bolje mesto življenja i bitisanja. Srbija počinje da liči na sebe.  anonymous  "Junaci"  Ajde ako ima ko od njih iole savesti, neka izadje, pre nego sto ga izvucu iz rupe....  To su sestero dece, ciju ste buducnost pokosili, i dan danas se ceka da neko kaze roditeljima:zao mi je, ili pogresio sam ili morao sam" Kad citate 15 godina za redom,plac i tugu roditelja,igodisnjica jedna za dugom se redja...  deda Miloje  Da se otkriju pocinioci  I da nikom vise ne ode glava zato sto drugacije misli! Podrska Aleksandru Vucicu da se stvariisteraju na cistac. Porodica tog novinara ni dan danas ne zna ko ga je usmrtio.  dule  pravedno  Posle ispunjenog obecanja da ce se krenuti u borbu protiv korupcije i kriminala od 2014 spravom verujemo Vucicu da ce krenuti reforme i pocetak privrednog oporavka Srbije koju sudemokrate dovele do prosjackog stapa.  Vinovnik pobede  Akcija  Srbija je godinama klizila ka bezobličnosti i nakaznosti. Gubila je Srbija i svoju tradiciju i svojudušu, pod naletom pohlepnih nazovi „modernista“ koju su 12 godina krckali sudbinu svih nas iiza sebe ostavili pustoš u svakom mogućem pogledu. Volja pokazana istragama 24 sporneprivatizacije i akcijama Grom i Grom 1 jeste bila poslednja odbrana ovog društva. Krenuo jeproboj u zdravu i prosperitetnu Srbiju. Nema više zastajkivanja i čekanja.  IgraPrestola  Finally  Dok u Srbiji nije došlo do promene vlasti, imali smo situaciju da se tadašnja vlast samodeklarativno izjašnjavala za borbu protiv kriminala i korupcije. Niko tu borbu nije pokretao, niti jepostojala politička volja da se pokrenu istrage o svim koruptivnim poslovima u kojima jenajčešće učestvovala tadašnja politička vrhuška i najmoćniji tajkuni. O ubistvu Ćuruvije da i negovorim. Zato smo i sada tu gde jesmo. Tek sa Vučićem, stvari se pokreću sa mrtve tačke. Unarednom period moramo još žustrije.  

  Slavica83  Komentar  Konstruktivni potezi ove vlasti, koje pre svega vezujem za Vučića, itekako su vidljivi. Raduje mesama činjenica da se pojavio neko sa idejom da nam zaista kao društvu može biti bolje jednogdana, ako se oslobodimo balasta prošlosti u vidu spornih privatizacija, nerasvetljenih ubistava,na koje nas je podsećao ceo svet, a mi nikad nismo imali dovoljno snage da neke stvari samipresečemo. Nikada, do ove Vlade. Pitam se šta bi bilo sa ovom zemljom da se to nije desilo.  Iris  Komentar  Ako Vučić nastavi u ovom ritmu sa svojim antikorupcijskim timom i procesuira sve afere odčuvenih 24 i obradi novonastale, ali i godinama prikrivane, rezultat podrške će biti od 53-55% zaSNS.  AndrijaJ  Komentar  Ova borba protiv kriminala i korupcije je borba pod narodnom lupom. Narod je razume i željan jepravde. Još uvek u našem narodu zadovoljenje pravde nema cenu. Ko bude iskreno i pravednoradio bez kolebanja, vladaće još „mnogaja ljeta“.  Zmaj  Komentar  Do sada se nijedan put nije moglo posumnjati da Vučić okleva ili da se plaši od nekog imena iliakcije, u smislu očuvanja zakonitosti ili ustavnog poretka države. Za energiju, rešenost irezultate čestitam.  anonymous  ništa  i opet će biti ništa!  Vasil  Komentar  Srbija je puna istraživačkog, razvojnog i industrijskog znanja, mašte i inventivnosti. Vlada Srbijei resorna ministarstva treba da hitno naprave okvirni razvojni plan za 5, 10 i 20 godinaindustrijskog proizvodnog i poljoprivrednog sektora, trgovine i turizma. Isti planovi moraju imatiprostorni i granični strateški značaj. A država je tu ne da pomaže, nego da ne smeta, kakoVučić reče sinoć.  Kefalo  Komentar  Članstvu u EU se možemo nadati samo ispunjenjem realnih normi koje je ta zajednica propisalai koje traži. Istina je da za sve zemlje nisu iste norme. Po svim pokazateljima, EU smo bili bližipre daleke 23 godine. Zašto tada nismo ušli u ovu porodicu naroda, jasnije je na današnji dan.  anonymous  Pohvala i kritika  Prvo cu da pohvalim tandem Vucic-Dacic za mnoge dobre stvari koje su uradili,a sada cu dakritikujem pre svega drzavu.  Drzava je najveci krivac za inflaciju,za zaduzivanje,za lose projekte,za penale,za mortalitet,zadeficit,za nemorali kriminal,za otpustanje radnika,za losu socijalnu politiku itd.  Ne moze drzava da otpusta radnike,a posle da kaze da treba ih uposljavaju tajkuni itd...  anonymous  Odgovornost prijatelju?  "То је страшан проблем за нашу земљу, рекао је Вучић и додао да је јасно да је реч овласти чији је део и сам био, али је нагласио да у томе није учествовао, нити је о томебило шта знао."  Kako kod nas političari nikada ni o čemu ništa ne znaju niti su i za šta odgovorni. Umesto da sebarem izvini on se vadi da ništa nije znao, a svi znamo da je bio ministar informisanja.  anonymous  Smesno...  ...kako se neko prima na ovakve stvari...svako ko nam je dosao na vlast slozio nam je ovakvupricu.Pa gde su im ti rezultati,zar nisu rekli na izborima da za 6 meseci osetice sepoboljsanje?Jel ovo poskupljenje sto ce nas snadje je poboljsanje,pa kod nas je skuplje gorivonego u zapadnim zemljama,putarina,struja...dve godine su skoro na vlast i sta su oniuradili???zaduzili su Srbiju jos vise i sada se vade na proslost.  redmix  Ubistvo  Ćuruvije kao i pokušaj atentatana Draškovića se moraju razrešiti što pre ,bacaju veliku senku naSrbiju. Naravno odgovorni ma ko to bio pred sud.  Bela golubica  Komentar  Završetak istraga o 24 sporne privatizacije, o kojima je govorila Verica Barać i za čijesprovođenje se borila, a to nije naišlo na pozitivan prijem kod prethodnik Vlada je dobar znak zabitan napredak institucija u Srbiji. Od iskona je bilo - kada se NEZASLUŽENO uzme narodno,obično se iz svilenog stigne u gvozdeno.  Ni po babu  Komentar  Naivno je i pomisliti da neko ko je zaradio milione i milione evra, zahvaljujući, između ostalogšto mu se stavlja na teret, i položaju monopoliste na našem tržištu, tek tako da se pomiri sačinjenicom da se protiv njega vodi sudski posupak, kao i da može da snosi teške poslediceukoliko se dokaže njegova krivica. Verujem da će Mišković uložiti sva svoja sredstva iangažovati se na više strana, da u Srbiji, a posebno na međunarodnoj sceni, diskreditujeVučića. Po analizi izjava njegovih „satelita“, vidi se da je retorika unapred pripremljena.Naravno, u scenariju je „diktator“ ključna reč. Šta reći, vrhunski cinizam na delu.  Tajni plan  Komentar  Angažovanjem svetski poznatih lobista protiv Vučića, Mišković ima za cilj gubitak poverenjameđunarodnih partnera u Srbiju i u Vučića, pre svega. Iako na ovaj način radi protiv interesasopstvene zemlje, Miškoviću je njegova sloboda veća svetinja, ako nekom još to nije jasno. Naovaj način bi se posredno uticalo i na povratak na vlast onih političkih subjekata, za čije vremesu, Mišković i njemu slični, stekli svoja carstva.  Asja84  Komentar  Svako predstavljanje Miškovića kao žrtve vređa inteligenciju građana Srbije. Na delu jekampanja protiv Vučića na više frontova, kupovinom pojedinaca unutar stranke poput Cvijana,ali i u zemlji i u inostranstvu, jer se Vučić drznuo da pokrene istrage protiv nedodirljivih. Miškovići njemu slični sigurno neće mirno čekati presudu.  Mali princ  Komentar  Sve što je Mišković u tzv. karijernom biznisu radio pokriveno je velom tajne i misterijom.Narodnih para je zgrnuo na pretek. Za ulaganje tog novca u odbranu svoga “lika i dela” nemanikakvog kalkulisanja niti zastajkivanja, a ni “češkanja po glavi” jer je to došlo kao “čist iobavezujući” poklon. Toliki novci vrte se samo u podzemnim “meandrima” i vide ga jedinoprobrani.  Kox  neistomišljenik  Svi ostali slučajevi u kojima su učestvovale ovakve grupe za likvidacije političkihneistomišljenika treba procesuirati i staviti pred lice pravde. Uzmimo na primer slučaj novinaraPantića kako je izvršena njegova likvidacija, koja još nije rešena.  (Курир-РТС)

 13 / 13


